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Όσιος Παΐσιος, Γιατί σκανδαλιζόμαστε από την 
ζωή των συνανθρώπων μας…
/ Αγίων και Γερόντων παραινέσεις

http://www.pemptousia.gr/?cat=19179


Ο όσιος Παΐσιος (στο κέντρο) έξω από το κελλί του μαζί με προσκυνητές του Αγίου Όρους.

(Επιμέλεια Στέλιος Κούκος)

– Γέροντα, πώς μπορεί να ζήση σήμερα κανείς μέσα στην κοινωνία 
σωστά, χριστιανικά, χωρίς να σκανδαλίζεται από τους ανθρώπους που 
ζουν μακριά από τον Θεό;
Γιατί να σκανδαλίζεται από τους άλλους που δεν είναι κοντά στον Θεό; Εάν ήταν 
μέσα σε μια οικογένεια και είχε έξι‐οκτώ αδέλφια και ένα‐δύο από αυτά τα 
παρέσυρε ο σατανάς και ζούσαν αμαρτωλή ζωή, θα τον σκανδάλιζε η αμαρτωλή 
ζωή τους;

 

– Όχι, θα πονούσε, γιατί θα ήταν αδέλφια του.
Ε, λοιπόν, το κακό βρίσκεται μέσα μας. Δεν έχουμε αγάπη, γιʹ αυτό δεν νιώθουμε 
όλους τους ανθρώπους αδελφούς μας και σκανδαλιζόμαστε από την ζωή τους. 
Όλοι είμαστε μια μεγάλη οικογένεια και είμαστε μεταξύ μας αδέλφια, γιατί όλοι οι 
άνθρωποι είναι παιδιά του Θεού.

Εάν νιώσουμε πραγματικά ότι είμαστε αδέλφια με όλους τους ανθρώπους, θα 
πονούμε για όσους ζουν μέσα στην αμαρτία και δεν θα μας σκανδαλίζη η 
αμαρτωλή ζωή τους, αλλά θα προσευχώμαστε γι ̓ αυτούς.

Άρα, αν σκανδαλιζώμαστε, το κακό βρίσκεται μέσα μας· δεν είναι έξω από μας.

Να λέμε στον εαυτό μας, όταν σκανδαλίζεται: «Εσύ πόσους σκανδαλίζεις; Για 
όνομα του Θεού, να μην ανέχεσαι τον αδελφό σου; Εσένα πώς σε ανέχεται ο Θεός 
με τόσα που κάνεις»;

Σκεφθήτε τον Θεό, την Παναγία, τους Αγγέλους, που βλέπουν στην γη όλους τους 
ανθρώπους – σαν να βρίσκωνται σε ένα μπαλκόνι και βλέπουν στην πλατεία τους 
ανθρώπους που είναι συγκεντρωμένοι εκεί – άλλους να κλέβουν, άλλους να 
μαλώνουν, άλλους να αμαρτάνουν σαρκικά κ.λπ.

Πώς τους ανέχονται!

Πώς ανέχονται όλη την κακία και την αμαρτία που υπάρχει στον κόσμο και εμείς 
να μην ανεχώμαστε τον αδελφό μας!

Είναι φοβερό!
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